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SKRAĆENI ZAPISNIK 

 

s 23. sjednice Gradskog vijeća Grada Vukovara održane 29. siječnja 2024., u Gradskoj 

vijećnici, soba broj 36, u Vukovaru, dr. Franje Tuđmana 1, s početkom u 8,00 sati. 

Prozivkom se utvrđuje kvorum vijećnika. 

Nazočni vijećnici:  David Vlajčić, Robert Rapan, Jasmina Jukić, Radivoj Đurić, Sava 

Manojlović, Stjepan Mađarac, Vedran Vuleta, Igor Naletilić, Nemanja 

Savanović, Nikola Mažar, Stjepan Mađarević, Majda Jakša, Krešimir 

Raguž, Srđan Milaković, Željko Sabo, Dejan Drakulić, Domagoj Bilić 

Odsutni: Zoran Rokvić, Nenad Bučko 

 

Ostali nazočni: Filip Sušac i Srđan Kolar - zamjenici gradonačelnika 

Pročelnici – S. Tokić, M. Vlajčić, J. Paloš, D. Dimić, V. Šibalić, K. 

Bilić, N. Gažo, D. Čulig, I. Antolović 

D. Zeko – VURA d.o.o. 

D. Tišov – Vodovod grada Vukovara d.o.o. 

B. Marić – Komunalac d.o.o. 

M. Sekulić – Turistička zajednica 

M. Janković - Vukovarski vodotoranj–simbol hrvatskog zajedništva doo 

I. Krajnović – Tehnostan d.o.o. 

A. Baier Jakovac – Gradska knjižnica Vukovar 

R. Rac – Hrvatski radio Vukovar 

M. Latinović – DV Vukovar 2 

M. Kulić – DV Vukovar 1 

Ana Filipović – Muzej grada Vukovara 

Z. Jukić – Javna vatrogasna postrojba Vukovar 

I. Miličić – Hrvatski dom Vukovar 

I. Szabo – Sportski objekti Vukovar 

A. Lovrić – savjetnica za provedbu ITU mehanizma iz UO za 

gospodarstvo 

 

Nakon prozivke utvrđuje se da je na sjednici nazočno 17 vijećnika te se konstatira 

kvorum za rad i punovaljano odlučivanje. 

 

Usvajanje skraćenog zapisnika s 22. sjednice Gradskog vijeća održane 21. prosinca 

2023. godine. 

 

Usvajanje skraćenog zapisnika s 22. sjednice Gradskog vijeća. 

Predsjednik daje na glasovanje usvajanje skraćenog zapisnika s 22. sjednice, održane 21. 

prosinca 2023. i isti je jednoglasno (17) usvojen.  

 
Aktualni sat gradonačelnika 

D. Drakulić - pita postoji li plan sanacije ceste Lipovački puta.  

F. Sušac - odgovara kako cesta Lipovački put nije u stanju u kakvom bi htjeli da bude. 

D. Čulig - pojašnjava kako postoji izrađena dokumentacija za sanaciju te kako će vjerojatno 

uslijediti izmjena dokumentacije jer će se most na tom putu proširiti, ne samo sanirati. Ističe 

problem koji predstavlja cestovna odvodnja, nakon što to riješe cesta će biti sanirana, a radove 

očekuju tijekom godine, krajem proljeća. 

J. Jukić - pita što Grad Vukovar može učiniti po pitanju nedavnog incidenta u Vukovaru gdje su 

u središtu grada napadnuti i pretučeni maloljetnici.  

F. Sušac - iskazuje žaljenje jer je do tog događaja došlo te kaže kako je zaprimljena inicijativa 

roditelja za sastanak s gradonačelnikom i gradskim službama koji bi se uskoro trebao održati. 
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Kaže da razmatraju ideju za postavljanje dodatnih kamera u centru grada te kako Grad Vukovar 

stoji na raspolaganju svojim sugrađanima i poduzet će potrebne mjere radi povećanja njihove 

sigurnosti. 

N. Savanović - pita kako je završila 2023. godina po pitanju pristana kruzera u Vukovaru.  

F. Sušac – odgovara da mogu biti zadovoljni po pitanju kruzinga. Uplovilo je 347 kruzera sa 

gotovo 46.000 putnika. Od toga prošle godine su uprihodili 36.000 eura koje će biti namijenjene 

za izgradnju novog pristana. 

S. Milaković - ističe kako u upravnim tijelima Grada Vukovara ne postoji zadovoljavajuća 

zastupljenost pripadnika srpske nacionalne manjine te pita zašto je tako i kada će pripadnici 

srpske nacionalne manjine biti ravnopravno zastupljeni u upravnim tijelima Grada Vukovara. 

U 9:18 na sjednicu došao vijećnik Z. Rokivić, prisutno ukupno 18 vijećnika.  

F. Sušac – ne slaže se s konstatacijom da srpska nacionalna manjina nailazi na prepreke i 

eliminacije pri zapošljavanju na javnim natječajima u Gradu Vukovaru te je istaknuo kako imaju 

prednost pri zapošljavanju ukoliko se na njega pozovu, što je upravo nedavno i bio slučaj pri 

zapošljavanju. 

V. Vuleta - postavio je dva pitanja. Prvo pitanje postavio je u ime kluba vijećnika, a odnosilo se 

na spajanje općine Bogdanovci s gradom Vukovarom i pita kakav je stav Grada Vukovara o 

tome.  

F. Sušac - ističe kako Općina Bogdanovci trenutno provodi javne tribine o pripajanju Vukovaru, 

a što čeka i građane Vukovara. Nakon te procedure, o odluci o spajanju treba odlučivati i 

Gradsko vijeće Grada Vukovara. Država je predložila dobrovoljno pripajanje općina i gradova te 

ukoliko pristupimo tom procesu, dobiti ćemo i određena sredstva koja možemo pametno 

investirati. Stav Grada Vukovara je da želimo ići u pripajanje te smatra da je bitno istaknuti 

činjenicu da Grad Vukovar i Općina Bogdanovci već sada surađuju na brojnim područjima stoga 

sa sigurnošću govori da bi pripajanje imalo pozitivne rezultate i bilo bi za dobrobit svih. 

Napominje da se određene struje opiru toj inicijativi no, one nisu u Gradu već u Općini. 

V. Vuleta – drugo pitanje u osobno ime odnosi se na gradski autobusni prijevoz te pita postoji li 

mogućnost revizije ugovora s Čazmatransom koji trenutno obavlja tu uslugu, a kojim bi se uvela 

još jedna linija poslije 21 sat od Novog groblja prema centru i Borovu naselju, sukladno traženju 

građana.  

D. Čulig - pojašnjava kako je moguće mijenjati vremena polazaka na temelju inicijative većeg 

broja građana, dok broj linija mora ostati onakav kakav je sukladno potpisanom ugovoru.  

F. Sušac - poziva građane da se s takvim upitima slobodno izravno obrate i Gradu Vukovaru, a u 

svrhu pronalaženja mogućeg rješenja.   
 

Aktualni sat je završen. 

 

Predsjednik daje na glasovanje prijedlog Dnevnog reda i isti je jednoglasno (18) prihvaćen  

 

D N E V N I R E D 

 

1. Donošenje Odluke o izmjenama Odluke  ustrojstvu upravih tijela Grada Vukovara 

(Izvjestitelji: D. Vlajčić i gradonačelnik) 

2. Donošenje Odluke o upravljanju zgradom „Radnički dom“ 

(Izvjestitelji: D. Vlajčić i M. Vlajčić) 

3. Donošenje Odluke o prihvatu darovanja nekretnine, k.č. br. 6000/2 k.o. Vukovar u 

vlasništvu RH Gradu Vukovaru 

(Izvjestitelji: D. Vlajčić i M. Vlajčić) 

4. Donošenje Odluke o visini turističke pristojbe za brodove na kružnim putovanjima za 

2025. 

(Izvjestitelji: J. Jukić i K. Bilić) 

5. Donošenje Odluke o usvajanju Strategije razvoja urbanog područja Vukovar za razdoblje 

2021.-2027. i Akcijskog plana za provedbu Strategije 
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(Izvjestitelji: D. Vlajčić i K. Bilić) 

6. Donošenje Odluke o zaključenju sudske nagodbe o međusobnim pravima i obvezama 

između Grada Vukovara i trgovačkih društava Saubermacher Dienstleistungs AG, 

Austria i Strabag AG, Austria 

(Izvjestitelji: D. Vlajčić i I. Antolović) 

7. Donošenje Analize stanja sustava civilne zaštite na području Grada Vukovara u 2023. 

(Izvjestitelji: D. Vlajčić i K. Čulo) 

8. Donošenje Plana razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Vukovara za 2024. 

(Izvjestitelji: D. Vlajčić i K. Čulo) 

9. Donošenje Odluke o osnivanju postrojbe civilne zaštite opće namjene Grada Vukovara 

(Izvjestitelji: D. Vlajčić i K. Čulo) 

10. Prijedlozi i informacije 

 

TOČKA 1. 

DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENAMA ODLUKE  USTROJSTVU UPRAVIH TIJELA 

GRADA VUKOVARA 

Uvodno obrazloženje dali su D. Vlajčić – predsjednik Odbora za statut, poslovnik i normativnu 

djelatnost i F. Sušac – zamjenik gradonačelnika. 

 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažer – ispred Kluba HDZ-a- nakon rasprave – suzdržani. 

 

U raspravi je sudjelovao N. Mažar. 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 9 glasova „ZA“ (DP, HS i Ž. Sabo) i 8 

glasova „SUZDRŽAN“ (HDZ, SDSS, DSS) donosi (vijećnik D. Bilić nije bio prisutan 

prilikom glasovanja) 

ODLUKA 

o izmjenama Odluke o ustrojstvu upravnih tijela Grada Vukovara 

 

Tekst Odluke se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 2. 

DONOŠENJE ODLUKE O UPRAVLJANJU ZGRADOM „RADNIČKI DOM“ 

Uvodno obrazloženje dali su D. Vlajčić – predsjednik Odbora za statut, poslovnik i normativnu 

djelatnost i M. Vlajčić – pročelnica UO za prostorno uređenje i imovinu. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar – ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se  

 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se jednoglasno (17) (vijećnik D. Bilić nije 

bio prisutan prilikom glasovanja) donosi 

O D L U K A 

o upravljanju zgradom „Radnički dom“  

Članak 1. 

Veleučilištu „Lavoslav Ružička“ u Vukovaru (dalje u tekstu: Veleučilište) daje se na upravljanje 

nekretnina u vlasništvu Grada Vukovara i to nekretnina označena kao k.č. broj 105, upisana u 

zk.ul.br. 11449 u k.o. Vukovar, kod Zemljišnoknjižnog odjela Vukovar, Općinskog suda u 
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Vukovaru, a koja u naravi predstavlja zgradu „Radnički dom“ s pripadajućom opremom, 

parkiralište i uređeno zemljište, na adresi Blage Zadre 2 u Vukovaru. 

Članak 2. 

Nekretnina iz članka 1. Ove Odluke daje se Veleučilištu na upravljanje u svrhu provedbe 

projekta pod nazivom „Rekonstrukcija zgrade „Radnički dom“ u Borovu naselju i prenamjena u 

prostor Veleučilišta „Lavoslav Ružička“ u Vukovaru“, u sklopu provedbe Intervencijskog plana 

Grada Vukovara. 

Članak 3. 

Grad Vukovar i Veleučilište zaključit će poseban ugovor o upravljanju nekretninom iz članka 1. 

ove Odluke, a kojim će se detaljno urediti međusobna prava i obveze u svezi provedbe ove 

Odluke. 

Ovlašćuje se gradonačelnik Grada Vukovara za sklapanje ugovora iz stavka 1. ovoga članka u 

ime Grada Vukovara, te se ovlašćuje na sve druge pravne poslove i radnje radi provedbe ove 

Odluke. 

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 3. 

DONOŠENJE ODLUKE O PRIHVATU DAROVANJA NEKRETNINE, K.Č. BR. 6000/2 

K.O. VUKOVAR U VLASNIŠTVU RH GRADU VUKOVARU 

Uvodno obrazloženje dali su D. Vlajčić – predsjednik Odbora za statut, poslovnik i normativnu 

djelatnost i M. Vlajčić – pročelnica UO za prostorno uređenje i imovinu. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar – ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se 

 

U raspravi je sudjelovao S. Mađarević. 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se jednoglasno (18) donosi  
O D L U K A 

o prihvatu darovanja nekretnine 

I. 

Grad Vukovar prihvaća darovanje nekretnine u vlasništvu Republike Hrvatske i to nekretnine označene 

kao k.č. br. 6000/2 Vijeća Europe, površine 123838 m²; ZEMLJIŠTE POD ZGRADAMA, površine 61 

m², PUT, površine 9143 m², ZEMLJIŠTE POD ZGRADAMA, površine 43 m², ZEMLJIŠTA 

PRIVEDENA SVRSI (OPĆE), površine 55184 m², ZEMLJIŠTA PRIVEDENA SVRSI (OPĆE), 

površine 59400 m², ZEMLJIŠTE POD ZGRADAMA, površine 7 m², upisanu u zk.ul.br. 10351, u k.o. 

Vukovar, kod Zemljišnoknjižnog odjela Vukovar, Općinskog suda u Vukovaru. 

II. 

Nekretnina iz točke I. ove Odluke daruje se Gradu Vukovaru sukladno Odluci o darovanju nekretnine 

Gradu Vukovaru (KLASA: 022-03/23-04/538, URBROJ: 50301-05/20-23-2), koju je Vlada Republike 

Hrvatske donijela na sjednici održanoj 21. prosinca 2023. godine. 

III. 

Nekretnina iz točke I. ove Odluke daruje se Gradu Vukovaru u svrhu rekonstrukcije - sanacije i 

proširenja odlagališta otpada „Petrovačka dola“ Vukovar, u skladu s Lokacijskom dozvolom izdanom od 

Upravnog odjela za prostorno uređenje i imovinu Grada Vukovara, KLASA: UP/I-350-05/22-01/000002, 

URBROJ: 2196-1-2-23-0007, od 8. svibnja 2023. godine, koja je postala pravomoćna 1. lipnja 2023. 

godine. 

IV. 

Tržišna vrijednost nekretnine iz točke I. ove Odluke iznosi 1.690.000,00 EUR, prema procjembenom 

elaboratu, oznake: TD: 106-PD-2023, iz rujna 2023. godine, izrađenom od strane trgovačkog društva 

BRLIĆ d.o.o. iz Zagreba, stalne sudske vještakinje za graditeljstvo i procjenu nekretnina Marine Brlić, 

ing. arh., potvrđenom od strane Službe za tehničke poslove Ministarstva prostornoga uređenja, 

graditeljstva i državne imovine. 
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Grad Vukovar snosit će trošak procjene nekretnine iz točke I. ove Odluke, u iznosu od 213,38 EUR. 

V. 

Gradonačelnik Grada Vukovara ovlašćuje se na potpisivanje Ugovora o darovanju nekretnine iz točke I. 

ove Odluke sa Republikom Hrvatskom,  kojim će se regulirati međusobna prava i obveze te se ovlašćuje 

na sve druge pravne poslove i radnje radi provedbe ove Odluke. 

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 4. 

DONOŠENJE ODLUKE O VISINI TURISTIČKE PRISTOJBE ZA BRODOVE NA 

KRUŽNIM PUTOVANJIMA ZA 2025. 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić – predsjednica Odbora za financije i proračun i K. Bilić – 

pročelnica UO za gospodarstvo. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar – ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se. 

 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se jednoglasno (18) donosi 

O D L U K A 

O VISINI TURISTIČKE PRISTOJBE  

ZA BRODOVE NA KRUŽNIM PUTOVANJIMA ZA 2025. GODINU 

I. 

Ovom Odlukom određuje se visina turističke pristojbe za 2025. godinu za brodove na 

kružnim putovanjima u međunarodnom pomorskom prometu i međunarodnom prometu na 

unutarnjim vodama kada se brod nalazi na vezu u luci ili sidrištu luke (u daljnjem tekstu: 

turistička pristojba), sukladno Zakonu o turističkoj pristojbi. 

II. 

Utvrđuje se iznos turističke pristojbe iz točke I. ove Odluke, koji se plaća na području grada 

Vukovara, u iznosu od: 

Kapacitet putnika po brodu 
Iznos turističke pristojbe po brodu 

(u eurima) 

50-200 200 EURA 

201-500 300 EURA 

III. 

Turistička pristojba iz točke I. ove Odluke prihod je proračuna grada i jedinice 

(regionalne) samouprave. 

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 5. 

DONOŠENJE ODLUKE O USVAJANJU STRATEGIJE RAZVOJA URBANOG 

PODRUČJA VUKOVAR ZA RAZDOBLJE 2021.-2027. I AKCIJSKOG PLANA ZA 

PROVEDBU STRATEGIJE 

Uvodno obrazloženje dali su D. Vlajčić – predsjednik Odbora za statut, poslovnik i normativnu 

djelatnost i K. Bilić – pročelnica UO za gospodarstvo. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar – ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se. 

 

U raspravi su sudjelovali: predsjednik, K. Bilić, S. Milaković, V. Vuleta, D. Drakulić. 
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Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 16 glasova „ZA“ (DP,HS, HDZ, DSS i 

Ž. Sabo) i 2 glasa „SUZDRŽAN“ (SDSS) donosi 

O D L U K A 

o usvajanju Strategije razvoja urbanog područja Vukovar za razdoblje 2021. – 2027. 

godine i Akcijskog plana za provedbu Strategije 

I. 

 Ovom Odlukom usvajaju se Strategija razvoja urbanog područja Vukovar za razdoblje 

2021. – 2027. godine i Akcijski plan za provedbu Strategije razvoja urbanog područja Vukovar. 

II. 

 Odluka će se objaviti u „Službenom vjesniku“ Grada Vukovara. Strategija razvoja 

urbanog područja Vukovar za razdoblje 2021. – 2027. sastavni je dio ove Odluke, ali nije 

predmet objave u „Službenom vjesniku“ Grada Vukovara. Nakon stupanja na snagu ove Odluke 

Strategija razvoja urbanog područja Vukovar za razdoblje 2021. – 2027. objaviti će se na web 

stranicama Grada Vukovara. 

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 6. 

DONOŠENJE ODLUKE O ZAKLJUČENJU SUDSKE NAGODBE O MEĐUSOBNIM 

PRAVIMA I OBVEZAMA IZMEĐU GRADA VUKOVARA I TRGOVAČKIH 

DRUŠTAVA SAUBERMACHER DIENSTLEISTUNGS AG, AUSTRIA I STRABAG AG, 

AUSTRIA 

Uvodno obrazloženje dali su D. Vlajčić – predsjednik Odbora za statut, poslovnik i normativnu 

djelatnost i I. Antolović – pročelnik Službe – vlastiti pogon.. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar – ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se 

 

Predlagatelj je uputio jedan pisani i dva usmena amandmana. 

U raspravi su sudjelovali: N. Mažar, I. Antolović, S. Mađarac, F. Sušac, predsjednik, V. Vuleta i 

S. Milaković. 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 15 glasova „ZA“ (HDZ, 

DP, HS i Ž. Sabo) i 3 glasa „SUZDRŽAN“ (SDSS, DSS) donosi  

O D L U K U 

o zaključenju sudske nagodbe o međusobnim pravima i obvezama između Grada Vukovara i 

trgovačkih društava Saubermacher Dienstleistungs AG, Austrija, i Strabag AG, Austrija 

I. 

S ciljem izbjegavanja prisilne naplate temeljem presude Visokog trgovačkog suda Republike 

Hrvatske broj Pž-1899/2018-18, od 26. srpnja 2023. godine, i okončanja svih međusobnih 

sporova proizašlih iz Ugovora o izgradnji i pogonu regionalnog odlagališta komunalnog otpada 

od 17. ožujka 2006. godine, za koje Grad Vukovar odgovara kao osnivač Javne ustanove za 

zbrinjavanje komunalnog otpada istočne Slavonije (ZOiS), Grad Vukovar zaključiti će sudsku 

nagodbu s trgovačkim društvima Saubermacher Dienstleistungs AG, Hans Roth Strasse 1, A-

8073 Feldkirchen bei Graz, Austrija, i Strabag AG, Donau City Strasse 9, Wien, Austrija (dalje 

u tekstu: Društva). 

II. 

Sudskom nagodbom iz točke I. ove odluke strane će se, u bitnom, obvezati:  

- Grad Vukovar na plaćanje Društvima 1.449.000,00 EUR, s rokom dospijeća 30. lipnja 

2024. godine;  

- Društva na ne pokretanje postupka prisilne naplate po presudi iz točke I. ove odluke, 

odustajanje od zahtijeva za naknadu troškova arbitraže temeljem pravorijeka 
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Međunarodnog arbitražnog suda, Međunarodne trgovačke komore, od 26. travnja 2012. 

godine, i od zahtijeva za naknadu troškova sudskog postupka pred Višim zemaljskim 

sudom München; 

- obje strane na ne ulaganje izvanrednih pravnih lijekova protiv presude iz točke I. ove 

odluke. 

III. 

Gradonačelnik Grada Vukovara se ovlašćuje za poduzimanje svih potrebnih radnji i zaključenje 

sudske nagodbe. 

Gradonačelnik se ovlašćuje na potpisivanje sudske nagodbe i u slučaju izmjene njenih pojedinih 

odredbi, ako se tim izmjenama Grad Vukovar ne dovodi u nepovoljniji položaj. 

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 7. 

DONOŠENJE ANALIZE STANJA SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE NA PODRUČJU 

GRADA VUKOVARA U 2023. 

Uvodno obrazloženje dali su D. Vlajčić - predsjednik Odbora za statut, poslovnik i normativnu 

djelatnost i K. Čulo – viši referent za zaštitu na radu, protupožarnu i civilnu zaštitu. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar – ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se 

 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te jednoglasno (17) donosi (vijećnik R. Đurić 

nije bio prisutan prilikom glasovanja) 

ANALIZU STANJA 

SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE NA PODRUČJU 

GRADA VUKOVARA U 2023. GODINI 

 

Tekst Analize stanja se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 8. 

DONOŠENJE PLANA RAZVOJA SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE NA PODRUČJU 

GRADA VUKOVARA ZA 2024. 

Uvodno obrazloženje dali su D. Vlajčić - predsjednik Odbora za statut, poslovnik i normativnu 

djelatnost i K. Čulo – viši referent za zaštitu na radu, protupožarnu i civilnu zaštitu. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar – ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se 

 

U raspravi je sudjelovao D. Bilić.. 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se jednoglasno (18) donosi  

PLAN RAZVOJA 

SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE NA PODRUČJU 

GRADA VUKOVARA ZA 2024. GODINU 

 

Plan razvoja se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 9. 
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DONOŠENJE ODLUKE O OSNIVANJU POSTROJBE CIVILNE ZAŠTITE OPĆE 

NAMJENE GRADA VUKOVARA 

D. Vlajčić - predsjednik Odbora za statut, poslovnik i normativnu djelatnost i K. Čulo – viši 

referent za zaštitu na radu, protupožarnu i civilnu zaštitu. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar – ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se. 

 

U raspravi su sudjelovali: S. Milaković i K. Čulo. 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se jednoglasno (18) donosi  

O D L U K A 

o osnivanju postrojbe civilne zaštite opće namjene 

Grada Vukovara 

Članak 1. 

Ovom odlukom osniva se Postrojba civilne zaštite opće namjene Grada Vukovara (u daljnjem 

tekstu Postrojba). 

Članak 2. 

Postrojba civilne zaštite opće namjene osniva se za provođenje mjera civilne zaštite asanacije 

terena, potpore u provođenju mjera evakuacije, spašavanja, prve pomoći, zbrinjavanja 

ugroženog stanovništva te zaštite od poplava. 

Članak 3. 

Sukladno članku 6. Uredbe o sastavu i strukturi postrojbi civilne zaštite (NN 27/17) Postrojba se 

sastoji od 26 pripadnika i to: 

- 1 (jedne) upravljačke skupine od 2 (dva) pripadnika i 

- 3 (tri) operativne skupine po 8 (osam) pripadnika. 

Članak 4. 

Sukladno članku 18. Pravilnika o mobilizaciji, uvjetima i načinu rada operativnih snaga sustava 

civilne zaštite (NN 69/16) Grad Vukovar će u Postrojbu rasporediti 10% više pripadnika od 

broja utvrđenog planom popune postrojbe. 

Članak 5. 

Osobama koje su raspoređene u postrojbu civilne zaštite opće namjene izdaje se iskaznica 

pripadnika civilne zaštite.  

Članak 6. 

Evidenciju pripadnika Postrojbe vodi Upravni odjel za opće poslove. 

Članak 7. 

Sredstva potrebna za ustrojavanje, opremanje, osposobljavanje i djelovanje Postrojbe 

osiguravaju se u Proračunu Grada Vukovara. 

Članak 8. 

Stupanjem na snagu ove Odluke prestaje važiti Odluka o osnivanju postrojbe civilne zaštite opće 

namjene za Grad Vukovar od 18. prosinca 2018. godine (KLASA:810-01/18-01/8, 

URBROJ:2196/01-01-18-2). 

Članak 9. 

Sastavni dio ove Odluke čini Prilog I Shematski prikaz ustroja Postrojbe civilne zaštite opće 

namjene Grada Vukovara. 

 

Odluka i Shematski prikaz ustroja se prilažu zapisniku i čine njegov sastavni dio. 
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TOČKA 10. 

PRIJEDLOZI I INFORMACIJE 

 

Sjednica završila u 11.10. 

 

 

 

Zapisnik vodila Predsjednik 

Anita Sesvečan Željko Sabo, teolog 

 

 

 


